
 

ZÁPIS 

z 2. zasadnutia Akademického senátu FEIT UNIZA vo funkčnom období 2023-2027, 

ktoré sa uskutočnilo 22.06.2023 od 13 hod. v BD121. 

 

 
Účasť podľa prezenčnej listiny: prítomní senátori: 14 

ospravedlnení senátori: 3 
senátori s prerušeným členstvom: 3 
hostia: prof. Ing. Pavol Špánik, PhD., dekan FEIT UNIZA 
             doc. Ing. Marek Roch, PhD., prodekan FEIT UNIZA 
             Ing. Katarína Jurošková, tajomníčka FEIT UNIZA 

 
 
Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Odovzdanie dekrétov novozvoleným členom AS FEIT UNIZA. 

3. Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení FEIT UNIZA za rok 2022. 

4. Schvaľovanie Návrhu rozpisu dotácií FEIT UNIZA pre rok 2023. 

5. Rôzne. 

 
 
1. Otvorenie, schválenie programu. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek otvoril 2. zasadnutie senátu FEIT UNIZA, privítal senátorov 
a členov vedenia fakulty a oboznámil ich s programom zasadnutia. Predseda AS FEIT UNIZA prof. 
Janoušek požiadal prítomných senátorov o hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Hlasovanie za program zasadnutia 14 0 0 

 
Uznesenie: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním jednomyseľne schválil program 2. zasadnutia AS FEIT 
UNIZA. 
 
 
2. Odovzdanie dekrétov novozvoleným členom AS FEIT UNIZA. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek privítal novozvolených členov senátu, ktorí sa nezúčastnili na 
ustanovujúcom zasadnutí senátu, a odovzdal im menovacie dekréty. 
 
 
3. Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení FEIT UNIZA za rok 2022. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek požiadal dekana FEIT UNIZA prof. Špánika, predkladateľa 
materiálu, aby prezentoval hlavné body Výročnej správy o hospodárení FEIT UNIZA za rok 2022. 
Dekan FEIT UNIZA informoval o hlavných výdavkoch v roku 2022, ktoré boli ovplyvnené 
reštrukturalizáciou fakulty, zrušením KMAE a akreditáciou. Časť zdrojov bola použitá na podporu 



 

ukrajinských študentov (10 000 €), na rekonštrukciu budovy fakulty (zasadačka FEIT a priestory dekanátu 
v sume 94 000 € vrátane elektroniky), výmenu podláh na fakulte (70 000 €) a marketing (41 600 €). 
Mzdové náklady boli plne pokryté a väčšina katedier hospodárila so zostatkami, čo im umožní pokrytie 
nákladov v aktuálnom roku. 
Následne tajomníčka FEIT UNIZA Ing. Jurošková podala doplňujúce informácie o príjmoch a výdavkoch. 
Fakulta dofinancovala sumou 5 000 € vybavenie fakultnej počítačovej miestnosti, ktorá bola realizovaná z 
prostriedkov nadácie PONTIS. 
Predseda AS FEIT UNIZA vyzval predsedu Hospodárskej komisie AS FEIT UNIZA prof. Pudiša, aby 
predniesol záver zasadnutia Hospodárskej komisie, ktoré sa konalo 19.06.2023 od 13 hod. v BD121. 
Predseda Hospodárskej komisie AS FEIT UNIZA vyjadril súhlasné stanovisko Hospodárskej komisie 
s predloženým materiálom a predniesol návrh Hospodárskej komisie schváliť uznesenie. 
 
Diskusia: 
V rámci diskusie, do ktorej sa zapojil dekan FEIT UNIZA a prof. Počta rezonovala tematika výkonnostných 
zmlúv. 
 
Po ukončení diskusie prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu a požiadal zúčastnených 
členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Výročná správa o hospodárení FEIT UNIZA za rok 2022 14 0 0 

 
Uznesenie 2023/02/01: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil Výročnú správu o hospodárení 
FEIT UNIZA za rok 2022. 
 
 
4. Schvaľovanie Návrhu rozpisu dotácií FEIT UNIZA pre rok 2023. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek požiadal dekana FEIT UNIZA prof. Špánika, predkladateľa 
materiálu, aby predniesol hlavné body Návrhu rozpisu dotácií FEIT UNIZA pre rok 2023. 
Dekan FEIT UNIZA poďakoval za schválenie návrhu rozpočtu na Kolégiu dekana. Informoval o rozpočte 
UNIZA a pridelených dotačných zdrojoch pre FEIT. FEIT je z hľadiska hodnotenia výkonu a delenia 
dotačných zdrojov 3. najúspešnejšia fakulta na UNIZA. Zároveň prezentoval kompromisy v delení 
dotačných zdrojov na fakulty odsúhlasené Kolégiom rektora. 
Dekan vyzval tajomníčku, aby predniesla podrobnejšie informácie k návrhu rozpočtu. Tajomníčka podala 
informácie o položkách, ktoré ovplyvnili tvorbu rozpočtu, valorizácia miezd od 1.1.2023 a od 1.9.2023, 
prerozdeľovanie finančných prostriedkov na katedry podľa schválených kritérií a potrebu financovania 
štipendií doktorandov. Mzdové náklady vzrástli o 120 000 €, pričom na katedry sa prerozdeľuje podobný 
objem prostriedkov ako v roku 2022. Aj napriek tomu, že len KME dokáže z vypočítanej dotácie podľa 
platných kritérií pokryť mzdové nároky v roku 2023, ďalšie katedry FEIT a IAS majú dostatočné rezervy 
z minulého roku na krytie schodku z pohľadu potrieb mzdových výdavkov v roku 2023. Dekan FEIT UNIZA 
informoval, že žiadna z katedier, ktoré vykazujú schodok nepožiadala o dorovnanie do výšky 90% potreby 
mzdových výdavkov. 
Predseda AS FEIT UNIZA vyzval predsedu Hospodárskej komisie AS FEIT UNIZA prof. Pudiša, aby 
predniesol záver z rokovania Hospodárskej komisie k tomuto bodu, ktoré sa konalo 19.06.2023 od 13 
hod. v BD121. Prof. Pudiš prezentoval, že Hospodárska komisia sa jednomyseľne uzniesla kladne 
k tomuto návrhu a predniesol návrh Hospodárskej komisie schváliť uznesenie. Zároveň zdôraznil, že 
hlavné závery z uskutočneného zasadnutia Hospodárskej komisie sú predmetom poskytnutého zápisu. 



 

 
Diskusia: 
Prof. Počta otvoril otázku k odmenám za publikačnú činnosť, ktoré boli v predchádzajúcich rokoch 
vyplácané z úrovne rektorátu. 
Dekan FEIT UNIZA prof. Špánik informoval, že fond, ktorý bol na to pôvodne alokovaný v rámci 
celouniverzitných potrieb bol použitý na sanáciu schodku. V tejto súvislosti informoval, že v roku 2023 
nebudú z úrovne rektorátu vyplácané odmeny pre tvorivých zamestnancov UNIZA za publikačnú činnosť. 
Pán rektor požiadal dekanky a dekanov fakúlt, aby uvedené odmeny financovali z fakultných zdrojov. 
Tajomníčka FEIT UNIZA Ing. Jurošková informovala senátorov FEIT UNIZA, že fakulta zo svojich zdrojov 
vyplatila odmeny za publikačnú činnosť tvorivých pracovníkov FEIT UNIZA vo výške 50% v júnovom 
výplatnom termíne. 
Táto otázka rezonovala v širšej diskusii a zapojili sa do nej prof. Špánik, prof. Počta, Mgr. Čendula a prof. 
Janoušek. 
Doc. Makyš požiadal členov AS FEIT UNIZA o možnosť reflexie uvedenej diskusie a nesúhlasu 
s pozastavením vyplácania odmien za publikačné výstupy z úrovne rektorátu na vyššej úrovni. 
Prof. Špánik avizoval, že toto stanovisko prednesie v rámci najbližšieho zasadnutia Kolégia rektora. 
Senátori AS UNIZA za FEIT, prof. Počta a prof. Braciník prednesú toto stanovisko na najbližšom riadnom 
zasadnutí AS UNIZA. 
Po ukončení diskusie prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu a požiadal zúčastnených 
členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Návrh rozpisu dotácií FEIT UNIZA pre rok 2023. 14 0 0 

 
Uznesenie 2023/02/02: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil Návrh rozpisu dotácií FEIT UNIZA 
pre rok 2023. 
 
5. Rôzne. 
Prof. Janoušek informoval o aktualizáciách v MS Teams org-feit-senat. 
Prof. Janoušek navrhol pevný termín pre ďalšie zasadnutia AS FEIT UNIZA vždy v pondelok od 13 hod. 
Senátori vyjadrili súhlas. 
Dekan FEIT UNIZA zvýraznil potrebu zintenzívnenia vedecko-výskumnej činnosti a publikačných aktivít. 
Mgr. Čendula sa pýtal na dostupnosť materiálov, ktoré sú predmetom zasadnutí AS FEIT UNIZA. Prof. 
Janoušek sa vyjadril, že zápisy sú verejne dostupné a materiály predkladané na rokovanie AS FEIT UNIZA 
sú v zmysle Rokovacieho poriadku AS FEIT UNIZA zasielané členom AS FEIT UNIZA. Doc. Pirník upozornil, 
že členovia AS FEIT UNIZA by mali mať k dispozícii všetky materiály aj z predošlého funkčného obdobia. 
Prof. Janoušek preverí túto otázku s právničkou. 
Záver diskusie v rámci tohto bodu sa niesol v očakávaní výziev v rámci štrukturálnych fondov, do ktorej sa 
zapojili Mgr. Čendula, prof. Janoušek a prof. Špánik. 
 
Na záver predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek poďakoval zúčastneným senátorom a členom vedenia 
fakulty za účasť a plodnú diskusiu a ukončil zasadnutie. 
 
 

 
prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. v.r.     Ing. Katarína Brodňanová v.r. 

predseda AS FEIT UNIZA      tajomníčka AS FEIT UNIZA 


